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Lederen

Sommerferie er til for å nytes!
Det er med æresfrykt og skrekkblandet fryd at stafettpinnen som ny  
styreleder i Tveit IL går fra en innbarket «Tveitgutt» til en innflyttet 
Sunnmøring. Mange vil nok kanskje si at det er store sko å fylle, men jeg 
tror ikke Herr. Selstø bruker noe særlig mer enn str. 43, så det burde 
være oppnåelig. På vegne av hele idrettslaget ønsker jeg å takke Frode 
for en kjempeinnsats i flere år som styreleder, og at det er gledelig at han 
fortsatt ønsker å bidra i hovedstyret som styremedlem en liten stund til.

Med et anlegg som stadig er under forbedring, så er det gledelig å se  
at aktiviteten vokser seg høyere! Det trenes og spilles kamper på kunst-
gressmattene på Solsletta, mens tilskuertallene vokser i takt med pølse-
salget fra den nye kioskvogna. I Tveithallen kastes det håndballer til den 
store gullmedalje, det er full baluba fra energifylte barn i barneidretten, 
og vi tar imot storfint besøk av en av Norges beste håndballspillere gjennom 
tidene – Anja Hammerseng Edin med foredragspartner Marius Sørlie. 

I skrivende stund så støpes og planeres det til ny utendørs treningspark 
med treningsapparater, «tufteparken» og tilhørende hinderløype. Tenk 
så heldige vi er som har et idrettsanlegg av dette kaliberet i nærområdet. 
Vi har en flott innendørs flerbrukshall, fotballbaner i ulike størrelser,  
tennisbane og et trimstudio hvor det trenes både styrketrening og  
spinning – og i tillegg til alt dette kan du snart få en utendørs fullkropps 
treningsøkt før en løper videre til en av våre flotte oppmerkede turstier.  

Den største og viktigste applausen går til alle dere frivillige som legger 
ned en uvurderlig innsats både på treningsfeltet, i kioskene og bak kulissene. 
Samtlige av dere kan gi dere selv en klapp på skuldra, nyte sommerferien 
og håpe på ekte sørlandsk «smeigevær». 

Sportslig hilsen

Bendik Bigset

Styreleder og barneidrettstrener i Tveit IL

IDRETTSLAGET FOR HELE FAMILIEN
Organisasjonsnummer:

984367562

Vil du gi din støtte til
TVEIT IDRETTSLAG?

Grasrotandelen er en ordning fra Norsk Tipping,  
hvor du som registrert spiller kan velge ett lag  

eller én forening som du ønsker  
å støtte - din Grasrotmottaker. 

Vi oppfordrer deg til å støtte oss i

TVEIT IDRETTSLAG!

www.tveitil.no

INNHOLDSFORTEGNELSE:
Lederen .....................................    2
Tveit IL ......................................    4
Fotball .......................................    6
Foredrag i Tveithallen.................   10
Håndball ..................................    12
Skigruppe ................................    14
Sykkelgruppa ............................    16
Turløypegruppa ........................    20



Tveitposten juni 2022 3

INNHOLDSFORTEGNELSE:
Lederen .....................................    2
Tveit IL ......................................    4
Fotball .......................................    6
Foredrag i Tveithallen.................   10
Håndball ..................................    12
Skigruppe ................................    14
Sykkelgruppa ............................    16
Turløypegruppa ........................    20

Tveit IL

Vi håper at våre medlemmer benytter seg av Terje Nordahls (daglig leder)  
kontortid på Solsletta klubbhus, onsdager fra kl. 16:30-19:00. 

Kontortid Solsletta klubbhus

Terje er en mann med armer og bein både her og der, så hvis han ikke sitter 
inne på kontoret (1.etg ved porten inn til idrettsanlegget) så kan det godt være 
at du finner han rundt omkring ute på treningsfeltet eller andre plasser i nærhe-
ten, og han er ikke lenger enn en telefonsamtale unna.

I 2.etg på klubbhuset henger det et utvalg klubbtøy fra Macron og annen 
type Tveit-profilering. Det har også blitt satt opp et prøverom for prøving av 
klubbtøy.

Alle er hjertelig velkomne for å stikke hodet innom, selv om det kun er for å si 
«Se det».

Her tas alle imot for en liten prat, ofte over en kopp kaffe!

Terje kan også nås på:

post@tveitil.no

Tlf. 975 79 893
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Tveit IL

å få til dette tror jeg vi må prøve å plassere alt som er prestasjonsbasert lenger 
bak i køen, og tørre å gi mer plass til å jobbe med treningsglede, samhold og 
holdninger. Personlig klarer jeg hvert fall ikke huske tilbake til barne-/ung-
domsfotballen og tenke på alle to-måls seiere eller kampene hvor vi tapte med 
det tilsvarende mot storebror og erkerival Hødd IL. Nei, jeg husker tilbake til 
fellesskapet, fotballgleden, reising og overnatting på fotballcuper – og jeg hus-
ker tilbake til hvem jeg spilte sammen med. 

Når ekte idrettsglede ligger i bunn, vil utvikling og ferdigheter komme som en 
rakett i etterkant! Derfor blir det vår oppgave som et idrettslag å legge til rette 
for treninger som kan engasjere og motivere en felles gruppe. Treninger hvor 
alle kan delta og alle er like mye verdt. Det er så enormt viktig at treninger i 
starten av en idrettskarriere handler om hvordan vi forholder oss til hverandre 
som et lag, og at det å forholde seg til ballen og spillet kommer i neste rekke. 
Dersom vi får kombinert dette med felles-/ekstratreninger for spillere med et 
ekstra gir i erme – så kan ikke jeg skjønne annet enn at vi skal kunne gi et vel-
fungerende tilbud til langt opp i ungdomsårene. Enkeltutøvere som har ekte 
spille- og treningsglede vil legge inn ekstra innsats i fritiden sin for egentrening 
– og dette vil føre til en sportslig utvikling som vi i idrettslaget ikke kan tilby 
på de «faste treningene». Når idrettsutøverne som du er trener for begynner å 
legge inn egeninnsats i form av å samles en søndag på løkka eller kasteøvelser 
mot husveggen – da har du gjort noe riktig som trener!

En genuin og ekte lagfølelse kan ikke kjøpes, det må konstant jobbes med, og 
man er helt avhengig av det for å få et velfungerende lag. Her må man ha en 
trener som ønsker det beste for laget og en foreldregruppe som drar i riktig 
retning. Idrettslaget er helt avhengig av positive holdninger fra foreldrene for å 
kunne oppfostre gode treningsmiljøer. Holdningene som uttrykkes av foreldre 
smitter over på barn/unge, og det gjelder både gode- og dårlige holdninger. 
Det kan godt være at akkurat ditt barn er det beste barnet på laget, men er det 
da gitt at denne utøveren skal få mer spilletid? Vil det løfte laget å vinne akkurat 
denne kampen dersom det er på bekostning av lagfølelsen totalt? Også ber jeg 
dere alle om å tenke grundig gjennom fordeler og ulemper før valget havner på 
å melde overgang til en «satsningsklubb» tidlig i ungdomsårene. Vil ungdom-
men deres få en fordel av det krysspresset som de settes i, som en «lovende» 
idrettsutøver som har alt å bevise i en ny klubb, samtidig som man skal prestere i 
tøffe og krevende ungdomsår på skolen. For en ting er sikkert, i vante og kjente 
omgivelser vil presset være lavere for å prestere, men man går ikke glipp av en 
proffkarriere av den grunn. Det er hvert fall få (eller ingen) statistikker hverken 
nasjonalt eller internasjonalt som viser til at spissatsning i tidlig alder er vesent-
lig i hvor langt man når som idrettsutøver. La barn og unge ha det gøy i idretten 
hvert fall ut barne- og ungdomsskolen. Talentspeidere for Liverpool kommer 
ikke på en G13 kamp i byen (ikke på Solsletta heller, for øvrig).

Helt til slutt vil jeg innstendig be om at alle positive, engasjerte og motiverte 
sambygdinger melder sin interesse til idrettslaget – for vi trenger deg! Vi tren-
ger at du er med på å løfte frem våre unge lovende og at du ser verdien i å kunne 
bidra til treningsglede, samhold og minner for livet! 

Bendik Bigset
Styreleder, Tveit IL

Presiserer at denne saken gir uttrykk for mine personlige holdninger 
som skribent for Tveitposten

Idretten skaper en møteplass for nærmiljøet, hvor utøvere, frivillige, publikum 
og idrettslagets ansatte kan møtes i hverdagen. En møteplass som bygger på til-
lit og som etablerer viktige relasjoner på tvers av sosial bakgrunn. For veldig 
mange er idretten den eneste arenaen hvor et barn har kontakt med personer 
utenfor egen familie etter skoletid eller i helg/ferier. 

I tillegg til alle de sosiale aspektene rundt idretten, så er det den største or-
ganiserte bidragsyteren for folkehelse blant barn og unge. Fysisk trening i all 
slags form fremmer god helse både kroppslig og mentalt, gir bedre søvn og mer 
energi. At organisert idrett fører til en generelt bedre fysisk helse, det er udis-
kutabelt! Så lenge det er en form for aktivitet på treningene, vil deltakere bli 
bedre trent etter å ha deltatt. Derimot er det mange forhold som må ligge til 
rette for at idretten direkte skal kunne bidra til en sunnere psykisk helse, og her 
har vi i idretten fortsatt en vei å gå. Ifølge Anja Hammerseng-Edin tilbringer 
et gjennomsnittlig menneske 47% av tiden sin i en mental verden som består 
av tankevirksomhet, beslutninger og drøftinger med seg selv. Et spørsmål hun 
oppfordret alle til å tenke over var «hvordan benytter du denne fokustiden, og 
hvilken grunn har du for å ikke trene denne delen av deg selv?». For mange av 
oss er idretten vårt første møte med oppturer og nedturer i form av konkurran-
ser, stevner og kamper, og vi vet hvor enormt vanskelig det kan være å leve opp 
til uttrykket «tap og vinn – med samme sinn». 

Så kommer vi til de harde fakta: Organisert idrett fanger opp over 90 prosent 
av alle barn i løpet av tidlig barneskolealder, og innen slutten av ungdomsåre-
ne har 60 prosent av dem sluttet. Over en tredjedel av alle som velger å slutte 
i idretten før de er 19 år, oppgir at for mye fokus på prestasjon og satsing er 
hovedgrunnen for å melde seg ut av idrettslaget. En breddeklubb har i tillegg en 
liten porsjon med utøvere som velger å skifte klubb til større og mer tilpassede 
«satningsklubber».

Hvordan ser da fremtidsutsiktene ut for norsk idrett når trendene beveger seg 
mot hardere og tidligere satsing/topping av lag, henting av «de beste spillerne» 
fra breddeklubber helt ned i 12års alderen og en kan lese i VG om egne pri-
vatengasjerte «talentakademier» for de som ønsker å satse allerede fra 10-års 
alderen. Hvilke utøvere er det som løftes frem ved å tilpasse seg «de beste» eller 
«talentene» i barneidretten, og hva vil det føre til på lang sikt når mangfoldet er 
fraværende?

Hva er vi avhengig av for å kunne snu denne stadig voksende trenden? For det 
er ikke sånn at alt kan løses med økninger i trenerhonorar og innkjøp av fancy 
utstyrspakker. For å skape engasjement og spilleglede trengs det motivatorer 
og gledesspredere, som ønsker å gi av seg selv og sin tid. Gjennom de siste årene 
har vi hørt mye om smittefare, og i idretten finnes det faktisk flere ting som kan 
smitte over på lagspillere, venner – ja, til og med helt over til publikum. Spillere 
som blir smittet av motivasjon og spilleglede, vil være potensielle supersmit-
tere for alle rundt seg. Hvis denne smitten ikke holdes adskilt fra resten, kan 
en faktisk ende opp med et helt lag med motiverte og glade spillere som holder 
sammen i tykt og tynt. Men merk mine ord; det fungerer dessverre like effektivt 
motsatt vei, når spillere blir smittet med demotiverende holdninger, klaging fra 
sidelinja på trening/kamper eller et snev av kontaktsmitte med overlegenhets-
kompleks. 

Vi må ta vare på de verdiene som idrettslaget velger å sette høyt, og som den 
bredeklubben Tveit IL er, så ønsker vi å få med flest mulig – lengst mulig. For 

De aller fleste har et forhold eller egen erfaring innenfor organisert idrett, og de 
aller fleste av oss kan anerkjenne verdien et idrettslag har for nærmiljøet. Norges 
idrettsforbunds visjon «idrettsglede for alle» beskriver akkurat det vi i idrettsnorge 
jobber imot hver eneste dag – et tilbud som er tilgjengelig for alle, uavhengig av 
bakgrunn og økonomi. Her er idretten unik, synes jeg!

VI TRENGER ILDSJELENE!
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Vi har flere utleiemuligheter på Solsletta Idrettsplass, både for bedrifter 
og privatpersoner. 

På klubbhuset har vi hatt både jubileumsfeiringer, større familieselskaper, 
dåp og konfirmasjoner. Lokalene brukes daglig til ulike typer trening, så 
noe treningsutstyr i lokalet må påberegnes. Dette kan dekkes til med 
hvite duker eller lignende. 

Klubbhuset kan romme litt større selskaper. Tilgang til kjøkken med  
kjøleskap, fryser, steamer-oppvaskmaskin og stekeovn, i tillegg til det 
meste av service/serveringsservice en har behov for. Plassbegrensning 
på 50 gjester. Leiepris: kr. 1800,- per døgn.

Brakkeseksjon på utsiden av klubbhuset er perfekt til små møter eller 
mindre sosiale happenings for både lag og privatpersoner. 
Plassbegrensning på 20 gjester. Leiepris: kr. 800,- per døgn.

For spørsmål om utleie, ta kontakt med post@tveitil.no

Utleie Solsletta Klubbhus

Solsletta
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Idrettslaget - Fotball

Årets sesong er godt i gang. Vi i fotballstyret registre-
rer med glede at det er stor aktivitet på Solsletta. Her 
kommer litt info fra oss:

Solsletta: Anlegget på Solsletta er nå blitt en hjem-
mebane vi kan være stolte av. Nytt kunstgress på 
alle baner, ny utstyrsbod, snart treningsapparater og 
kiosk to ganger i uka. Nå er det viktig at vi alle bidrar 
til å ta vare på anlegget. I slutten av august vil vi 
foreta en offisiell åpning. 

Fair play: Dette er fremdeles et viktig satsingsområde 
for oss. Vi ønsker at lagene som kommer på besøk 
skal tas imot med respekt og fair play (før de reiser 
hjem med null poeng). Innføring av kampverter er et 
viktig ledd for å få til dette. 

Sportslig utvalg: Fotballstyret har opprettet et eget 
sportslig utvalg som skal prøve å hjelpe trenerne 
våre etter beste evne. Utvalget skal også hjelpe til 
med å ivareta talentarbeidet i klubben. 

Keepersatsing: Radoslaw fortsetter med det gode  
arbeidet han gjør med å følge opp målvaktene 
våre. 

Jentefotball: Vi har de siste  
årene satset mye på å få til 
mer aktivitet for jentene i 
Tveit. Vi har nå flere jentelag 
enn noensinne. Her har trene-
re og ledere for disse lagene 
gjort en fantastisk jobb.

Statusrapport fra 
fotballgruppa våren 2022 

Før sesongen fikk vi startet opp ett damelag og vi har trent jevnt og trutt gjennom 
vinteren. Vinteren gav litt humper på veien, da en del som opprinnelig var med 
gav seg av ulike grunner. Men til slutt har vi klart å bli en «kjerne» på 15-20 spil-
lere som er stabile på trening og kamp. Laget består av en del jenter og damer fra 
Tveit, med påfyll fra Hånes, samt noen studenter.

Sesongens kamper startet med en solid 7-1 seier over Birkenes, før det ble ett 
2-1 tap for ett godt Gimletroll lag. Deretter har vi en 0-0 kamp mot Kvinesdal, 
før det har blitt to «sure» tap mot henholdsvis Arendal/ Øyestad og Våg. Men vi 
er med godt mot, og ser frem mot resten av sesongen. 

Det er med stor stolthet vi klarte å får ett damelag i Tveit, og vi er eneste damelag 
på østsiden av byen sammen med RIL. Så vi håper dette laget kan bestå og at vi 
sammen med en del ivrige «sjeler» rundt damefotball i Tveit skal klare å skape en 
kultur som gjør oss til ett naturlig stoppested for de som ønsker å spille damefo-
tball

Damelaget 

Var fotball på TV gøyere før? Jeg sitter med en følel-
se av at store mesterskap var noe jeg satte mer pris 
på «i gamle dager». Jeg har ingen problemer med å 
huske VM-finalen fra 1986, FA-cupfinalen i 1989 eller 
den utrolige semifinalen mellom Frankrike og Tysk-
land i 1982, men hvem spilte VM-finale i 2018 eller 
2014? Måtte selvsagt google dette og fant svaret, 
men hvorfor er det slik at kamper fra 80-tallet sitter 
spikret i hukommelsen?

Dette har nok mer med mengden fotball som vises 
på TV å gjøre. Gamle dager med en kanal, 10-12 
tippekamper i løpet av sesongen og noen landskam-
per i redigert opptak etter kveldsnytt gjorde nok sitt 
til at vi virkelig satte pris på alt vi fikk se. I dag kan 
man omtrent se like mange kamper i løpet av en 
vanlig helg.

Jeg tror Arne Scheie en gang har sagt at det å på-
stå at det er for mye fotball på TV er det samme som 
å si at det er for mange bøker på biblioteket. Alle er 
nok ikke enige i dette, men ønsker vi oss tilbake til 
gamle dager? Nei, vi gjør nok ikke det, men kanskje 
savner vi litt den tiden da vi virkelig satte pris på et 
mesterskap?

 
Et lite indirekte frispark! 
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Idrettslaget  - Fotball

I mannskapsmessen serverte vi pølser, vårruller, kaker og mye annet godt.  
Tveit IL ble i år representert av Tveit jenter 09 med foreldre. Tusen takk til alle som støttet oss og bidro til ekstra inntekt til laget. 

 Tveit IL 
Best i verden ! 

Endelig kunne hele bygda feire sammen igjen. Det ble en folkefest  
på Kjevik med nydelig vær. Mange ildsjeler som jobber på for at denne dagen 
kan gjennomføres. 

TUSEN TAKK! 

17.mai Kjevik 2022 

 
Et lite indirekte frispark! 
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Idrettslaget  - Fotball

Bilder fra før, under og etter kamp mot gimletroll. Det ble seier! :-)

Gutter 2009 Jenter 2009 
Disse flotte 2009 jentene har akkurat kommer hjem fra en knallbra Cup I 
Danmark. Nivået på Nørhalne Cup er høyt, men det er noe denne gjengen 
takler bra! Vi hadde 7 kamper, der det ble 2 tap, 3 uavgjort og 2 seiere!  

Det er en enorm arbeidsinnsats og lagmoral hos disse jentene, og vi sitter 
igjen med kun gode minner. Flere av jentene har prøvd seg i kapteinrollen, 
og det var stas! 

Det å få reise på cup igjen etter to lange år med Covid-restriksjoner var helt 
fantastisk! Sove i klasserom, spise sammen i gymsal, busse mellom stadio-
ner bli kjent med nye folk. Tur til Fårup fikk vi også med oss!  Helt perfekt!

Vi hadde også med oss mange flinke, rause foreldre, noe som gjorde trener-
jobben mye enklere! 

Takk for all hjelp, og en minnerik og gøy tur!

Hilde og Terje 

Jenter 2012/13 
Vi er 10 fotballglade, sporty, humørfylte og engasjerte jenter, som syns det 
er gøy med trening men enda gøyere med kamper :-) Om noen jenter skulle 
ha lyst til å være med på laget vårt, er de hjertelig velkommen!

Bak fra venstre: Michelle, Anna, Pauline, Mikaela og Ellie. 
Midten: Katinka, Erle og Jenny.Liggende foran: Leah og Olivia. 
Vi trener torsdager kl 17-18 

Hilsen Veronica og Liv Åshild 
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Idrettslaget  - Fotball

Ryddedugnad i Topdalselva                                                                         
Torsdag 2/6 var det klart for den store ryddedugnaden i Topdalselva i samarbeid med Lions. Guttene stilte med jollene sine og et enormt pågangsmot. Dette 
ble en annerledes dugnad som er til inntekt for Norway Cup deltakelse. Det er vel ikke en overdrivelse og si at gutta gav alt, en formidabel innsats. 

Mye søppel
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Foredrag Tveithallen

Dette er andre gang at Anja er leid inn av oss i Tveit IL, og det blir forhåpent-
ligvis ikke den siste gangen hun besøker oss. For både hun og Marius har en 
helt enorm kompetanse på dette med å utfordre seg selv og hvordan legge alle 
begrensninger bak seg. Begge to deler av seg selv og egen livserfaring, de snak-
ker om drømmer fra egne liv og hvordan bruke tilstedeværelse og motivasjon 
for å kunne nå disse drømmene.

Hammerseng-Edin kan fortelle at alle mennesker er i en mental verden i hele 
47% av tiden sin. Hvordan bruker du denne mentale fokustiden, og hvorfor 
skal ikke dette trenes? «Å miste fokus» er et utrykk som vi alle har hørt utallige 
ganger, men hvorfor brukes dette utrykket når fokus ikke kan mistes? Fokus 
kan flyttes – og da er det viktig å ha trent opp de riktige verktøyene til å rette 
fokus tilbake til jobben som skal gjøres. 

Hvilke spørsmål stiller du deg selv i en kampsituasjon der du merker at fokuset 
er flyttet bort fra oppgaven som skal gjøres, kanskje etter en feil du har gjort 
eller en feil laget har gjort?

«Hvorfor er jeg/vi så dårlig?» eller «hvorfor gjorde jeg/vi det?», gir deg garan-
tert et videre negativt ladet fokus og mentalt svar.

Tenk heller: WIN (whats important now) 

«Hva er viktig nå?» gir deg umiddelbart fokus på oppgaven som skal løses igjen.

I tillegg til å levere et lite utvalg knusk-tørre vitser (Jeg lo på ekte. Red.anm.), 
så deler Marius Sørlie teknikker og råd om hvordan kanalisere fokus, og det å 
visualisere veien mot et mål. En må tørre å se for seg at en har noe inni seg som 
kan vokse og utvikle seg til noe større enn de begrensninger en allerede har 
satt, og dette kan gjøres ved å visualisere veien dit. Marius demonstrerte dette 
ved å aktivisere alle i publikum i en øvelse som demonstrerte hvor enkelt vi set-
ter begrensninger for oss selv og hvor fort vi kan avkrefte disse begrensningene 
ved å se for oss at vi kan strekke oss litt lenger. Ved å visualisere veiene til et 
mål i en oppgave som skal gjøres, så forbereder du hjernen på hvilken vei den 
kan ta, og jo oftere denne visualiseringen gjøres – jo flere veier til målet vil vise seg.

Anja tar oss også med tilbake og forteller om starten av sin proffkarriere, hvor 
hun var topptrent etter tusentalls med treningsøkter, muskler i høyspenn og 

Endelig var tiden inne for et nytt foredrag i Tveithallen. Denne gangen var det 
Anja Hammerseng-Edin og Marius Sørlie som tok turen for å holde foredraget: 
«Hva hvis det er mulig, da?» for rett i underkant av 300 stykker i hallen. 

Hva hvis det er mulig, da? 

hun var gira som aldri før. Men, landslaget ble alt for stort - for det mentale fo-
kuset var rett og slett ikke til stede der det burde vært. Neste sjans i landslags-
drakten kommer tre år senere. Disse tre årene hadde Anja brukt på å trene på 
tilstedeværelse, å være en lagspiller og at hun kom til å bomme x-antall ganger 
på mål - men likevel måtte prøve igjen. I dette comebacket ble Anja kåret til 
EMs mest verdifulle spiller. En pris som hun den dag i dag er skikkelig stolt av, 
og som hun vet er et resultat av mange timer med mental trening.

En viktig ting som kan læres ut ifra begge mesterskapene som Anja nevnte er 
at i lagsport handler det ikke om «jeg er god nok», eller om «hva jeg kan gjøre 
for å bli enda bedre». Lagsport handler om «hva kan jeg gjøre for å bidra». Å 
være en god lagspiller vil utelukkende føre til en personlig utvikling som hever 
nivået i laget - og at en kan avslutte dagen vel vitende om av en har bidratt med 
hele seg selv for gruppas utvikling.

Under foredraget blir vi flere ganger oppfordret til å være den beste utgaven vi 
kan være og alltid tenke på hvordan man kan løfte seg selv og andre opp. Det 
blir gitt et fantastisk godt råd, som Anja selv har praktisert sammen med sin 
lagspiller gjennom mange år, Heidi Løke:

Hva skal du tenke på når du sitter på benken i en kamp? 
•   «Hva ser vi på» 
•   «Hva ser vi etter»

Disse to spørsmålene gjør at du bruker ledig tid på å se etter muligheter og 
gjør deg mentalt klar til å til å hoppe inn i kampen med helt riktig innstilling og 
en plan.

I tillegg nevnes det et lite råd som jeg håper alle spillere, trenere, foreldre og 
publikum i Tveit kan ta til seg: Det blir aldri nok EKTE jubel! 

Ekte jubel kan ikke gis i fra en negativt ladd person. Det kreves en genuin 
frigjøring av endorfiner og det fører utelukkende til bedre selvfølelse for de 
som blir jublet til.

Tusen takk til Anja og Marius for alle råd og tips – dette satte i gang en mental 
prosess for samtlige i salen! 
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Foredrag i Tveithallen
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Tidlig fredagsmorgen reiste håndballgruppa i Tveit IL på treningsleir til Dana 
Cup SportsCenter i Hjørring, Danmark. Vi reiste nedover med tre lag (J2008, 
J2009 og J2010/11), totalt 4 årskull med trenere og foreldre.

På denne turen var det lagt opp til en god dose med håndballtrening for alle 
lag på fredagen og kamper for alle lag på lørdagen. Dessverre ble det litt kluss 
i kampoppsettet, da det var konfirmasjon- og cuphelg i Danmark, som gjorde 
at reiseselskapet fikk problemer med å skaffe motstandere til oss. Etter litt 
omrokkering i planene ble det kamper på alle lag – selv om ikke nivået ble helt 
riktig for alle. SportsCenteret hadde de ypperlige treningsfasiliteter, svømmehall 
og stor boltreplass for spillerne våre, alt innenfor få meter fra rommene våre.

Det ble også lagt opp til mye sosialt, både innad i lagene og på tvers av gruppene. 
Det ble en stor suksess både med Kahoot, Natursti (med blant annet svampekast  
på Frode) og flere turer i svømmehallen.

Alt i alt hadde vi en utrolig fin tur med en eksemplarisk spillergruppe!

Treningsleir Danmark

Idrettslaget - Håndball 

Håndballsesongen 2021/2022 er over og også denne 
sesongen fikk kjenne på konsekvensene av pandemien. 

Vi kom bra i gang med trening og kamper for fullt frem 
mot jul, deretter fulgte en ny periode med stengt hall og 
lite trening. Gleden var stor da vi endelig kunne starte 
opp igjen og det har vært full innsats fra trenere og  
spillere de siste månedene. 

I april dro J11, J12 og J13 på en lenge planlagt og et-
terlengtet treningsleir til Hjørring i Danmark. Tre flotte 
håndballhaller stod til vår disposisjon og lagene fikk spilt 
treningskamper mot danske håndball-lag. Det var gøy å 
endelig kunne være sosiale igjen og jeg tror de voksne 
som var med hygget seg vel så mye som spillerne! 

Stor takk til arrangementskomitéen for et strålende opplegg! 

For første gang siden 2019 kunne arrangere sommer- 
avslutning i Tveithallen. 

Alle lag med spillere, trenere og foreldrekontakter var 
tilstede og fikk sin velfortjente hyllest for innsatsen i årets 
sesong. Mange foreldre, søsken og annen familie hadde 
også tatt turen til hallen for å heie fra tribunen! 

Vel gjennomført sesong!  Det var god temperatur da  
kvelden ble avsluttet med en 
forrykende håndballkamp  
mellom J13 og trenerne!  

Det ble en ekstra god start på sommeren da tid-
ligere håndballspiller Anja Hammerseng-Edin og 
fokustrener Marius Sørlie gjestet Tveithallen med det 
inspirerende foredraget “Hva hvis det er mulig da”. 
Store og små fikk med seg mange god tips å ta med 
seg både på håndballbanen og videre i livet!

Vi er allerede i gang med å planlegge neste sesong. 
Dessverre ser det ut til at noen lag går i oppløsning, 
men vi prøver det vi kan for å gi barn og ungdom  
i bygda et treningstilbud. 

Vi er stadig på jakt etter trenere - har du et ønske om 
å trene et lag eller bidra på annen måte, si gjerne  
i fra til oss til håndballstyret!

Tusen takk til alle spillere, trenere, foreldrekontakter, 
dommere og andre støttespillere for innsatsen i årets 
sesong - vi gleder oss til sesongen 2022/2023! 

Hilsen Line Ugland Nyseth,  
leder Tveit IL Håndball 
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Idrettslaget  - Håndball

En livlig gjeng på 17 spillere i inneværende sesong. Utrolig gøy med en 
stor gruppe med flotte damer som vil spille håndball i Tveit.

Det var en veldig spennende sesong med veldig jevne lag, vi har hatt mange 
gode kamper, noen sure tap og ellers veldig jevne kamper. Vi hadde 4.plas-
sen på tabellen som mål, men i siste kamp ble det et surt tap, hvor også 
andre lag overrasket. Det resulterte i en 6 plass. 

Alt i alt har det vært en veldig morsom sesong, som dessverre har vært noe 
preget av skader, sykdom og utsettelser som har gjort det vanskelig å stille 
lag på kamper. 

Vi gleder oss til en ny sesong!

Er det noe som kunne tenke seg å være med på damelaget, er dere hjertelig 
velkommen til oss. Unge og spreke damer som satser for fullt for en ny god 
sesong.

Mvh Trener Ole Byberg

Tveit damelag 

Jenter 2008

Et håndballag som leverer gøy både på og utenfor banen!

Jenter 2012/2013

Gutter 2013/2014 imponerer med sin  
store spillerglede!  

Laget trener hardt hver uke, både muskler  
og lattermuskler satses på! 

Det gode samholdet smitter, og laget vårt  
er i stadig vekst.

Vi ønsker spillere fra Tveit og Hånes  
hjertelig velkommen tilbake på trening og  
kamp etter en velfortjent sommerferie :-)

Gutter 2013/2014 
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Skigruppa

Nå er Sykkelsesongen godt i gang. KCK er arrangør for syklingen som pågår i 
og rundt skisenteret. Det trenes stort sett 1 gang per uke nå i Sommerhalvåret. 
Vi i Skigruppa drifter skitrekket så vi får syklistene trygt til topps. Sykkelgjen-
gen holder på med betydelig oppgradering av løypene i Anlegget. Det medfører 
at vi også vil få noen relativt bra elementer på Vinteren også med nye Big Jumps 
og en Minipark som vil være et flott tilskudd til de som ønsker litt akrobatikk i 
bakken. 

Det er vel ikke mye å si om Vintersesongen 2022. Det startet bra med kulde tidlig i 
desember, noe som gav oss en viss optimisme for Vintersesongen. Heldigvis valgte 
vi på grunn av ekstreme Strømpriser og holde an Snø produksjonen til over Nyttår 
når vi gikk inn på en mye gunstigere Strømavtale. Etter Nyttår var det ingen håp 
om stabile Vinterperioder som ville tillate oss og investere i produksjon av Snø. Så 
da er det vel bare å konkludere med at Vintersesongen 2022 forbigikk i stillhet.   

Skigruppa 

Vi i Skisenteret ønsker alle en riktig God Sommer. Vi trenger gjerne og få med 
noen flere når forberedelsene til Vintersesongen starter sånn litt ut i Septem-
ber. Så om du har lyst til å bidra så ta gjerne kontakt.  
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LIONS
Tveitpostens utsendte reporter Terje, har vært på besøk hos Svein Thoresen i 
Lions. Svein er president for en av fire Lions klubber i Kristiansand. Klubben 
som Svein leder holder til på østsiden av byen og innbefatter også Tveitregio-
nen. Denne klubben har nå rett i overkant av 30 medlemmer.

Svein forteller at Lions er en verdensomspennende organisasjon med en etisk 
norm, som hjelper organisasjoner, lag og foreninger økonomisk i deres daglige 
drift. Hovedsete er i Chicago hvor starten var i 1918, og har i dag totalt 1,4 
millioner medlemmer.

Lions kom til Norge i 1948, og har siden den gang utdelt betydelige midler i 
støtte til forskjellige lag og organisasjoner. Lions har et stort fokus mot ung-
dom, og støtter mye inn mot rusproblematikken.

Inntektene kommer gjennom en medlemskontingent, men størsteparten skjer 
gjennom Røde Fjær og Tulipanaksjonen og ikke minst via den årlige Julebo-
nanzaen i Tveithallen.

Lionsklubben på østsiden av byen er meget veldrevet og har gitt store bidrag 
til mange forskjellige lag og organisasjoner. Denne klubben har i år sitt 40 års 
jubileum, og vi ønsker virkelig lykke til med fortsettelsen samtidig som vi tak-
ker Svein for besøket og støtten til Tveit Idrettslag.

ROLF SANNES AS
På Terjes kontor på Solsletta sitter en mann på besøk som helt sikkert kan 
tituleres som Mr. Tveit. Et hyggelig besøk av Rolf som har mye interessant å 
fortelle om historien i Tveit gjennom de siste 50 årene.

Rolf startet sin karriere i Tveit Idrettslag tilbake til 1969, avbrutt av en periode 
i både Start og Donn. Han har selv vært aktiv i Tveit IL både som trener, spiller, 
styreleder og styremedlem av både fotballstyret og hovedstyret. Han har vært 
en foregangsperson med klare meninger om at idrett må drives med glede 
uansett nivå, og deretter kommer resultatene. Har du toppidrett som mål, må 
du være villig til å trene og forsake mye, men gleden med å trene og konkurrere 
må alltid ligge i bunn.

Etter hvert som Rolf ga seg som aktiv, har han engasjert seg i utviklingen av 
bygda Tveit. Han er lidenskapelig opptatt av at Tveit skal være en trygg plass å 
vokse opp og at bygda skal utvikles. Han var blant annet leder av komiteen som 
ledet til at Tveithallen kom på plass. Det sies også at kampen inn mot politikere 
har vært enorm for å skape en utvikling her i Tveit.

Rolf er også daglig leder av firmaet Rolf Sannes AS også kjent som Spesialgros-
sisten. De leverer varer til dagligvarehandelen som fortrinnsvis er lokalt produ-
sert, i tillegg til noen importerte småvarer. Eksempler på lokalproduserte varer 
er pølser fra Jens Eide, salater fra Gorine og for ikke å glemme kalvesussen som 
spesialgrossisten er alene om.

Hoveddistriktet til Rolf er Agder, men det er også tilfeller av kunder utenfor fyl-
ket. Rolf forteller at alle kjedene er representert som kunder. Det er 27 ansatte 
i firmaet, og selvsagt står kundebehandling, kundeservice og leveringsdyktig-
het øverst på lista for opprettholde et godt salg og gode kundeforhold.

Vi takker Rolf for en meget hyggelig prat og ønsker lykke til med videre arbeid 
for utviklingen av bygda og Tveit IL.

Samarbeidspartnere
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Sykkelgruppa

Denne vintersesongen har vi kunnet gjennomføre spinningøkter omtrent som 
normalt. Vi har rundt 30 spinningsykler tilgjengelig i lokalet på Solsletta, og 
har dyktige spinninginstruktører i klubben. Vi har faste økter mandager kl. 19-
20 og torsdager kl. 20-21 i perioden november-mars. Spinning er både effektiv 
trening og veldig sosialt. Kan anbefales!

Vårsesongen kjøres gjerne med faste økter på landeveien hver tirsdag kl. 18-
20, og vi deler oss da i grupper etter ferdigheter og behov. Noen kjører typisk 
tempointervaller, bakkeintervaller eller rulletrening i god hastighet, mens 
andre kjører turer med mindre fokus på fart/puls og tilsvarende mer fokus på 
mestring og trivsel. 

Helga før 17. mai arrangerte vi vår årlige treningstur til Vrådal. Noen på 3-da-
gers opplegg (460 km), andre på 2-dagers (310 km). Vrådalsturen er ypperlig 

ROC teller i år 60 medlemmer, og har dermed hatt en forsiktig vekst siden i fjor.  
Vi er fortsatt en klubb for treningsglade folk i ulike aldersgrupper og med ulike  
ferdigheter og aktivitetsnivåer. Her skal det være plass til alle, og både nye og 
gamle kjente med interesse for sykling er hjertelig velkomne til å ta kontakt med 
en av oss i sykkelstyret (Hilde Vellene Nygård, Sven Ludvig Urdalen, Reidun Moi, 
Arnt Rune Karlsen og John Sigve Helleren).

ROC - Ryen og Omegn Cykleklubb 

oppladning til resten av sesongen, og er også et sosialt og hyggelig arrange-
ment.

Vårens store mål for mange er Color Line Tour, som i år ble arrangert lørdag 
28. mai. Vi hadde vår egen særpulje med 20 deltakere, men var også represen-
tert med deltakere i andre puljer, både raskere og roligere.

Gjennom våren og sommeren deltar noen av klubbens medlemmer på ulike 
ritt, både lokalt (f.eks. Oggevatn Rundt, Birkenesrunden), utenfor regionen 
(f.eks. Styrkeprøven Trondheim-Oslo, Bergen-Voss og 3-dagersrittet Tour 
des Fjords Experience) og utenlands (Vätternrundan, 315 km).

Vi har forøvrig også en del medlemmer som sykler hovedsakelig i terreng.

 Hilsen Sykkelstyret
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Sykkelgruppa

På søndagene arrangerer 
vi felles langturer i roligere 
tempo. Da er det også tid 
til en rast og litt sykkelprat 
og hygge.

Rast på Åmli på vei hjem fra Vrådal. I farta innover Setesdalen,  
og med orden i rekkene.

Utesesongen starter i det vinteren begynner å slippe taket. Her fra en  
kveldstur til Senumstad bru i mars måned, en tur på ca. 52 km. 
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Sykkelgruppa

Straks klare til start ved fergeterminalen i Kristiansand, 
litt spente og småkalde kl 0630 om morgenen.

Fornøyd gjeng, vel framme på Hovden.
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Sykkelgruppa

Målgang Hovden kl. 1358, etter snaue 7,5 time  
i motvind, men ellers flotte forhold.

Dugnadsånden lever også i sykkelklubben, og  
hver høst stiller vi opp en lørdag for Tveit Skisenter:
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Turløypegruppa

Selve åpningsarrangementet var lagt til idylliske Nordåsstøa – en skjermet 
solfylt odde på sørsiden av vannet hvor det er satt opp ny flott grill og gapa-
huk. Rundt 90 deltakere var med og gikk turen fra parkeringsplassen ved 
Lauvåstjørna – guidet av styret i turløypegruppa, leder for Hamrevann AS og 
ordfører Jan Oddvar Skisland. 

Inne ved Nordåsstøa hadde staben ved Hamrevann AS tent grillene i forkant 
og serverte pølser og marsipankake til alle fremmøtte.  Leder fra Hamrevann 
AS Jon Døviken og leder for by- og stedutvalget Ole Magne Omdal hilste de 
fremmøtte og poengterte turløypenes verdi for trivsel, miljø, natur, oppvekst og 
folkehelse. 

Leder for turløypegruppa Asbjørn Andås sa deretter litt om prosessen ved det 
å etablere nye turløyper samt videre planer. Pr 15.mai var det lagt ned rundt 
900 dugnadstimer fordelt på 109 dugnadssamlinger.  Det var lagt ut mer enn 
2 kilometer terrassebord: det vil si at det er bygget 313 lengdemeter ferdige 
klopper av totalt ca 450. I tillegg er planen rundt 190 meter klopp langs 

Søndag 15.mai var det offisiell åpning av den nye turløypa rundt Hamrevann. 
Løypen rundt vannet måler 4,8 kilometer. I tillegg kommer tilførselsløyper fra Ve, 
Hamresanden, Moneheia, Lauvåsen, Sørlandsparken og det nye boligfeltet sør for 
Hamrevann – totalt ca 11 kilometer med nymerkede løyper. 

tilførselsstiene. I stikryssene er det satt opp 35 karttavler og 4 infotavler. Det 
blir 45 skiltpunkt med 108 skilt. Det er brukt 8956 skruer.  Kokt 157 liter 
kaffe av 22 kilo pulver og spist 61 sjokoladeplater på til sammen 12 kilo eller 
66611 kalorier. 

Prosjektet er ikke ferdig, men ferdig nok for kranselag og offisiell åpning. Løy-
pene brukes allerede mye av mange. Planen er å fullføre prosjektet i løpet av 
2022. Selve åpningen stod ordfører Skisland for – med snorklipping, godord 
og applaus. Og (!) i disse mange vitners nærvær sa altså ordføreren at Tveit har 
de desidert fineste turløypene i kommunen.

Takk for mange godord. Takk for et fint arrangement. Takk for godt samarbeid 
om et prosjekt som gleder så mange. Og særlig takk til alle som har bidratt med 
så mye dugnad!

Velkommen med på tur. Vi sees i løypa!

Ordføreren åpnet den nye 
turløypa ved Hamrevann
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Turløypegruppa
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07 Media
Tveitposten har avlagt et besøk på Lundsiden av byen, hos Media 07 som  
både er en leverandør og sponsor til Tveit Idrettslag. En smilende og hyggelig 
salgssjef Simon tok imot oss.

Simon forteller at Media 07 er et kommunikasjonshus som først og fremst har 
til oppgave å gjøre sine kunder synlige og attraktive på tvers av kanaler.

Bedriften er familieeid og leverer et stort spekter innenfor design, reklame og 
produksjon, og er desidert størst i distriktet på jobben som gjøres i trykkeriet.

Media 07 har i utgangspunktet et distrikt på ca 5000 kunder som dekker kysten 
helt fra Bergen til Oslo, men gjennom sine agenter og samarbeidspartnere har 
de stort sett arbeid over hele landet. Media 07 har en meget god posisjon og 
anerkjennelse i Kristiansand og har betydelige markedsandeler lokalt. 

Simon har et overordnet ansvar for et salgsapparat bestående av 10 selgere. 
Han forteller også at mai/juni er en absolutt sesongtopp og at det å ha en  
tydelig miljøprofil blir viktigere. Han understreker også viktigheten av å ha 
et godt forhold til sine konkurrenter, som på visse punkter kan innebære et 
samarbeid, som blir en styrke for firmaet.

Vi takker for besøket og ønsker Simon lykke til med driften og som stolt  
sponsor av Tveit Idrettslag.

Besøk oss i butikken på Sørlandssenteret eller 

gå inn på Tveit Ils klubbshop hos Macron på nett.

NB! Husk at du må registrere deg og logge inn  
for å få tilgang på klubbpriser.

https://tveitil.macron.no/klubbshop

Tveit IL Klubbshop Macron Store 

FotballpakkenHåndballpakken

Nash t-skjorte

Samarbeidspartnere



Besøksadresse: 
Tveit IL klubbhus
Solsletta Idrettsplass
Solsletta 13A
4658 Tveit

Daglig leder
Terje Nordahl
post@tveitil.no
Åpent kontor onsdager 16:30-19:00

Kontakt Tveitposten
Bendik Bigset
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Foto:  Adam Read

50
93

00
 –

 0
7 

M
ED

IA
   

20
22

Treningsparken på Solsletta tar form :)


